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BRM.0012.4.9.2021 

 

Protokół nr 34/2021  

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu 23 listopada 2021 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość) 

 

 

Czas  trwania posiedzenia 8.00 –  8.20. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Grzegorz Piński   – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Bętkowski   – Członek Komisji 

3. Danuta Jaskulska   –  Członek Komisji 

4. Jarosław Mrówczyński   – Członek Komisji 

5. Dobromir Szymański  – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia. 

2. Dorota Rutkowska –Skarbnik Miasta Inowrocławia. 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia online stanowi załącznik 

nr 1  do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, który  zgodnie 

z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 5 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 32/2021 z posiedzenia Komisji. 

4. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2022 r. 

5. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2022 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 32/2021 z posiedzenia Komisji. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 32/2021 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:   za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad. 5 Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2022 r. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 

2022 oraz projekt uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na 

lata 2022-2034.  Ww. projekt stanowi załącznik do protokołu z sesji.  
 

Pytania i dyskusja:  
 

Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Aby został utworzony ten budżet to wymagało ogromnej pracy i wysiłku. Te wszystkie 

subwencje, które miały wpłynąć do naszego budżetu nie wpłynęły. Wyrażam wielki szacunek 

dla Pana Prezydenta, Pani Skarbnik za ułożenie tego projekty budżetu na przyszły rok, który 

nie jest łatwy i nie będzie, w związku z tym że wszystkie dotacje, które powinniśmy dostać nie 

otrzymujemy.  
 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Chciałem podziękować za ten głos, że Państwo zapoznajecie się z tymi materiałami, 

wypowiedziami naszymi od dłuższego czasu, na temat bardzo trudnych okoliczności dla nas              

z przygotowaniem projektu budżetu. Jest to budżet przetrwania. Jeżeli nie nastąpi jakaś 

radykalna zmiana w polityce Rządu, to budżet w 2023 r. będzie jeszcze niższy niż ten, który 

przygotowaliśmy w tej chwili. Jeżeli chodzi o wpływy i wydatki jest to pierwszy budżet od 

niepamiętnych czasów, który jest o kilka milionów niższy niż budżet roku poprzedniego. 

Niestety taka sytuacja występuje i to w sytuacji, w której jak każdy Polak wie doskonale, 

wszystkie usługi, towary są droższe. My płacimy 60% więcej za prąd, za paliwo, prace 

budowlane, wynagrodzenia. Wszystko drożeje, a nam zabiera się pieniądze. Niemożliwe jest, 

aby utrzymać to na tym samym standardzie. Niemożliwe jest, aby tyle samo jeździło autobusów 

na naszych ulicach, aby ulice były sprzątane tak jak do tej pory. Niemożliwe, abyśmy tyle 

remontowali i budowali. Jest to kwestia wielu milionów. My straciliśmy ponad 20 milionów 

złotych. My jako Miasto niezamożne nie jesteśmy sobie w stanie poradzić z tym problemem 

sami. Z budżetu Rządu utrzymaliśmy tylko 5 milionów złotych, które zostaną przeznaczone 

panele fotowoltaiczne. Będzie to największa inwestycja w przyszłym roku, którą będziemy 

realizowali. Przykro mi w tej sytuacji i proszę o zaakceptowanie tego budżetu, zapewniając 

jednocześnie, że tam gdzie będzie można oszczędności poczynić, takie kroki już podjęliśmy               

w końcówce tego roku i będziemy dalej podejmowali.     
 

Danuta Jaskulska – Członek Komisji: 

Podzielam opinię Pana radnego Jacka Bętkowskiego i każdy rozsądnie myślący człowiek 

powinien to zrobić.    
 

Innych pytań nie było. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2022? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę nr 16/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2022. 
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Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2022-2034? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę nr 17/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2022-2034. 

 

Ad 5. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2022 r. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił propozycję planu pracy na I półrocze 2022 r. 

 

STYCZEŃ 

-  Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

LUTY 

- Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021 r. 

 

MARZEC 

- Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Inowrocławiu o stanie porządku  

i  bezpieczeństwa  publicznego na terenie Inowrocławia w 2021 r.   

 

KWIECIEŃ 

- Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej Inowrocławia za 2021 r. 

 

MAJ 

- Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2021 r. 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2021 r. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2022 r. 

 

CZERWIEC 

- Problem nielegalnych wysypisk śmieci na terenie Inowrocławia. 

Punkty stałe: 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące. 

 

Innych propozycji nie było, w związku z powyższym przystąpiono do przegłosowania 

zaproponowanego planu pracy. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego planu pracy na I półrocze 2022 r.? 
 

głosowanie: za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę nr 18/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu 

planu pracy Komisji na I półrocze 2022 r. 

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Projekt uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry na terenie Miasta 

Inowrocławia: 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę nr 19/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry na terenie Miasta 

Inowrocławia. 

 

Ad 7. Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/ Grzegorz Piński 

 

 

 
Protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 

 

 


